
LY9
Smart Remote Bluetooth Headphones

Prefac

Instruction Manual

e
Thank you for purchasing this Smart Remote Bluetooth Headphones. This manual will

help you use your Smart Remote Bluetooth Headphones. Please understand and

familiarize yourself with the Bluetooth function of your phone before use. Wish you a

pleasant experience!

Product specification
Bluetooth name: LY9

Bluetooth Version: V5.4

Speaker Diameter: F10mm

Headphone Capacity: 25mAh

Battery Capacity: 200mAh

Battery Life: Approximately 4 hours (at 70% volume)

Charging Case Charging Time: Approximately 1.5 hours  

The charge time of headset: About 1 hour

Charging voltage/ current: 5V200mA,5V25mA Operation Method: Button

Effective distance 10M (Wireless Range Without Obstructions)

C h a r g i n g C a s e C o n n e c t i o n S t e p s : Smart Remote Charging Case User Manua

P r e s s l i g h t l y u n t i l t h e i n d i c a t o r l i g h t b l i n k s - o p e n p h o n e s e t t i n g s - B l u e t o o t h - f i n d L Y 9 

p r o - t a p t o c o n n e c t - a l l o w p a i r i n g , a n d t h e c o n n e c t i o n w i l l b e s u c c e s s f u l .

P h o n e S e t t i n g s N e e d e d :

1 . F o r i P h o n e s , e n a b l e A s s i s t i v e T o u c h : G o t o S e t t i n g s - A c c e s s i b i l i t y - T o u c h - A s s i s t i v e 

T o u c h , t u r n i t o n - s c r o l l d o w n t o f i n d T r a c k i n g S e n s i t i v i t y - a d j u s t t o a r o u n d 3 0 % - d o n e .

（R e m e m b e r :  b e  s u r e  t o  t u r n  o n  t h e  t o u c h  g e s t u r e  e x e c u t i o n  f u n c t i o n )

( I f y o u e n c o u n t e r a n y i s s u e s w i t h t h e f u n c t i o n a l i t y , s i m p l y t u r n o f f a n d r e - e n a b l e

 

A s s i s t i v e T o u c h : G o t o S e t t i n g s - A c c e s s i b i l i t y - T o u c h - A s s i s t i v e T o u c h , t u r n i t o f f a n d

 

t h e n o n a g a i n . )

2 . F o r A n d r o i d p h o n e s ( X i a o m i , v i v o , H o n o r , e t c . ) , i f n o s m a l l d o t o r a r r o w a p p e a r s o n

t h e s c r e e n a f t e r c o n n e c t i o n a n d y o u n e e d t o d i s p l a y t h e s m a l l d o t ,

t h e s t e p s a r e a s f o l l o w s : S e t t i n g s - f i n d t h e S y s t e m V e r s i o n N u m b e r - t a p 7 t i m e s t o 

e n a b l e D e v e l o p e r O p t i o n s - e n a b l e " S h o w T a p s " ( d i s p l a y t o u c h f e e d b a c k ) - t a p t h e s m a r t 

c h a r g i n g c a s e b u t t o n - a s m a l l d o t a p p e a r s o n t h e s c r e e n - d o n e .

3 . M a k e s u r e t o e n a b l e S c r e e n O r i e n t a t i o n L o c k i n y o u r p h o n e s e t t i n g s .

4 . I f t h e d e v i c e c a n n o t c o n n e c t o r i s n o t f u n c t i o n i n g p r o p e r l y , f i r s t d e l e t e o r i g n o r e t h e 

d e v i c e , r e - e n a b l e B l u e t o o t h o n y o u r p h o n e a n d t u r n o n t h e r e m o t e c o n t r o l a g a i n , t h e n 

r e c o n n e c t t o u s e i t n o r m a l l y .

l Headset Operation Guide Charging instructio

Before Pairing, Double-click Switch between Chinese/English language 

Press & hold 1.5s: Power on, 3s: Force shutdown

Single-click: Music: Play/Pause Calls: Answer/End

Double Click: Left ear previous track / Right ear next track

Triple press: Left ear volume down / Right ear volume up

Incoming Call: Auto Dial

Long press for 1s: Wake up SIR

Low Battery Alert: A low battery alert will be triggered when the battery 

level is below 3.3V.

n
1.When the headphone battery is low, a low battery prompt tone will sound. Please place
the headphones into the charging case for charging. The white light on the headphones
will stay on during charging and turn off when fully charged.
2.If the indicator light of the charging case does not turn on, please charge it in time; the
light will turn blue when fully charged.
3.The product is sold without an adapter. When charging, please use a charging device
with an output voltage of DC 5V/1A. Do not use a fast charger to avoid overloading the
battery and causing damage.
4.If there is debris in the charging port or poor contact occurs, please gently wipe the
headphone charging port with a cotton swab, and also clean the corresponding pogo pin
contact points on the charging case

Safety information
Before using and operating the device, please read and follow the following instructions
to ensure optimal device performance and avoid hazardous situations:
1.Do not use the device in environments with excessively low or high temperatures.
2.During use, do not drop, hit, or subject the device to violent vibrations.
3. Battery life may vary depending on individual usage habits.
4.If the product causes discomfort or pain, please stop using it immediately.
5. The headphones contain a battery and should not be exposed to direct sunlight, open
flames, or other excessively hot environments.
6. Disassembling or modifying the headphones for any reason may cause malfunctions or
burnout.

Packing list:
Headphones *2, Smart Remote Charging Case *1, Charging Cable *1, User Manual *1,
(All technical information is subject to actual performance.)
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LY9
智能遥控蓝牙耳机

使用说明书

前言
感谢您购买本款智能遥控蓝牙耳机，本手册将帮助您
如何使用您 的智能遥控蓝牙耳机，请在使用之前了解
和熟悉您手机的蓝牙功 能，祝您体验愉快!

产品规格
蓝牙名称：LY9
蓝牙版本：V5.4
喇叭直径：F10mm
耳机容量：25mAh
电池容量：200mAh
使用时间：约4小时(70%音量)
充电仓充电时间：约1.5小时
耳机充电时间：约1小时
充电电压/电流：5V200mA,5V25mA 操作方式：按键
有效距离：10M (无障碍距离)

充电仓连接步骤
轻按     ，等到指示灯闪起——打开手机设置——蓝
牙——找到LY9 pro——点击链接——允许配对，即可
成功。

手机需要的设置：
1.苹果手机需要打开辅助触控：设置-辅助功能-触控-
辅助触控 打开-下滑找到跟踪灵敏度-调到30%左右位
置-完成。（切记:一定要把执行 触控手势功能打开)
(如遇到使用不正常，重新关闭辅助功能再开启即可—
设 置-辅助功能-触控-辅助触控关闭再打开)

2.安卓手机(小米vivo荣耀等)连接后屏幕无小圆点或
者箭
头，如需要显示小圆点，操作步骤为：设置-找到系统
版本号-单 击7次出现开发者选项-开启显示点操作反
馈-单击智能仓按键-屏幕出现小圆点-完成

3.注意手机设置里，打开屏幕方向锁定。

4.不能连接或者使用不正常，先删除或忽珞设备重新
打开手机蓝牙和遥控器开关，再次连接即可正常使

充电说明
1.耳机电量不足时，会报低电量提示音，请将耳机放
入充电仓 充电，充电时耳机白灯长亮，充满时灭灯；
2. 充电仓 灯显不亮，请及时充电，充满显示变蓝; 
3. 本产品不带适配器销售，消费者充电时请使用输出
电压为直 流 DC  5V/1A的充电设备，请勿使用快充充
电器，以免造成电 池负载太大，导致电池损坏。
4.充电接口有异物或按触不良时，请用棉签轻轻擦拭
清洁耳机 充电接口，对应的充电仓顶针接触点也一并
擦拭。

安全信息
在使用和操作设备前，请阅读并遵守以下事项，以确
保设备性能 最佳，并避免出现危险情况：
1.设备置于温度过低或过高的环境中使用。 2使用时
请勿摔落、撞击、剧烈震动。
3.使用时间因个人使用习惯的不同而会有所差异。
4.产品导致不适或疼痛，请立即停止使用。
5.耳机内含有电池，不得暴露在日照、火烤或类似过
热环境中。
6.任何理由拆卸或者改装耳机，可能导致耳机发生故
障或者烧 毁。

包装清单：
耳机*2,智能遥控充电仓*1,充电线*1,说明书*1, 

(所有技术信息以实际性能为准)

未连接前按两下：切换中英文。
长按1.5S开机，长按3s关机
连接后按一下：暂停/播放/接听/挂断电话
按两下：左耳上一曲/右耳下一曲
按三下：左耳音量减少/右耳音量加大
来电拨号：自动
长按1S：唤醒SIR
低电量提醒：电量低于3.3V报低电量提醒 

智能遥控仓使用说明 耳机功能操作 

60x80mm

耳机从充电仓取出后，等待自动配对，成功后一只耳
机指示灯闪烁，另外一只灭掉，打开手机蓝牙——找

蓝牙耳机连接步骤

到“LY9”，点击链接|——允许配对，即可成功。

B l u e t o o t h H e a d p h o n e s C o n n e c t i o n S t e p s

s u c c e s s f u l , t h e i n d i c a t o r l i g h t o f o n e h e a d p h o n e w i l l b l i n k , a n d t h e o t h e r w i l l t u r n o f f .

A f t e r t a k i n g t h e h e a d p h o n e s o u t o f t h e c h a r g i n g c a s e , w a i t f o r a u t o m a t i c p a i r i n g . O n c e 

T u r n o n t h e B l u e t o o t h o n y o u r p h o n e - f i n d " L Y 9 " , t a p t o c o n n e c t - a l l o w p a i r i n g , a n d t h e 

c o n n e c t i o n w i l l b e s u c c e s s f u l .

Long press take a photo



 

 FCC Warning  
 
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference 
received, including interference that may cause undesired operation.  
 
Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could 
void the user's authority to operate the equipment.  
 
Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 

pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection 
against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate 
radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause 
harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to 
correct the interference by one or more of the following measures:  

 -Reorient or relocate the receiving antenna.  

 -Increase the separation between the equipment and receiver.  

 -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected.  

 -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.  

 

 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in 

portable exposure condition without restriction. 

 

 


